## 朝陽科技大學 097學年度第2學期教學大綱 Basic English Listening and Speaking 基礎英語聽講

當期課號	3511	Course Number	3511
授課教師	李啓範	Instructor	LEE,CHI FAN
中文課名	基礎英語聽講	Course Name	Basic English Listening and Speaking
開課單位	應用外語系(四進)—A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	此課程的目的主要在於幫助學生使用不同的策略,來發展基本的英語聽講能力。學生需要去做預測、推論、寫大綱、做筆記,並由語音的線索中找出重要的訊息。學生將運用這些策略來參與各種聽講練習與討論。	Objectives	This course is designed to develop students" general listening comprehension and oral skills through a variety of strategies. Students will be asked to make predictions, draw inferences, outline, take notes, and listen for phonological clues that signal important information. Students will apply these strategies to a great variety of recorded English and discussions.
教材	1.DOWNTOWN 2, 由Edward J.McBride主編。 Boston: Thomson Heinle, 2006年出版. 2.補充教材	Teaching Materials	DOWNTOWN 2, by Edward     J.McBride, Boston: Thomson Heinle,     2006     Some supplementary material
成績評量方式	學期總成績包括: 1.期中考成績 2.期末考成績 3.練習作業	Grading	These items will be taken into consideration when grading: 1 The Mid-term Exam. 2 The Final 3 The exercises in listening and speaking
教師網頁	_		
教學內容	教學內容以生活與工作所需英語為主要內容,期能配合課程目標。本學期教學主要內容包括下列項目: 1)個人資料:履歷、家庭背景、工作經驗。 2)食品:感恩節大餐、超市採購、家人喜惡。 3)休閒觀光:度假、天氣狀況、旅行社。 4)健康與安全:租售房屋、安全規則、緊急狀況之處理。 5)工作情況:辦公室所需英語。 6)尋找更理想的工作:個人技能、如何申請工作、面試種種。	Syllabus	Week 2 2/24 Class Activities:Getting into groups of 2 to 3 and having a look at the Textbook to understand the contents and the issues that will be studied Week 3 3/3 Chapter 1: Personal information Week 4 3/10 Chapter 2: Daily activities Week 5 3/17 Chapter 3: Food Week 6 3/24 Chapter 4: Housing Week 7 3/31 Chapter 5: The past Week 8 4/7 Review Week 9 4/14 The Mid-term Exam. Week 10 4/21 Chapter 6: Free time Week 11 4/28 Chapter 7: Shopping Week 12 5/5 Chapter 8: Health and safety Week 13 5/12 Chapter 9: On the job Week 14 5/19 Chapter 10: A bettr job Week 15 5/26 Review Week 16 6/2 Test on short talks Week 17 6/9 Test on conversation Week 18 6/16 The Final Exam